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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Viktor

Miniszterelnök Úrho z

„Milyen célból röpködnek a százmilliók a HungaroControl Zrt-nél? II .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom ..

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

K/13937. sz. alatt benyújtott írásbeli kérdésemre a Nemzeti Fejlesztési Minisztériu m

Államtitkárától a választ köszönettel megkaptam .

Táj ékoztatom, hogy az abban foglaltak részben félrevezet őek, részben pedig általános

válaszokat adnak ahelyett, hogy az általam firtatott Szövetség a Nemzetért Alapítván y

támogatási ügyét tisztáznák.

Államtitkár Úr válaszában leszögezi, hogy „ a HungaroControl Zrt. hosszú évek óta

yereségesen működik, üzleti tevékenységéhez sem állami költségvetési forrást, sem más állam i

támogatást nem vesz igénybe . ”

A fenti állítás alkalmas arra, hogy a széles körű közvéleményt tévedésbe ejtse . Kérdésemet

eredendően nem véletlenül címeztem Tisztelt Miniszterelnök Úrhoz, ugyanis 2016 . december

5-én Kormányhatározat született „ a HungaroControl Magyar Légiforgalmi Szolgálat

Zártkörűen Működő Részvénytársaságnak repülőtéri légiforgalmi irányítási szolgáltatásr a

való felkészülés céljából nyújtott támogatásról” (1713/2016. (XII . 5 .) Korm. határozat) .

A jogszabály értelmében a debreceni nemzetközi repül őtéren a légiforgalmi irányítási

szolgáltatásra való felkészülést 1,372 Mrd forint értékben támogatja a kormányzat . A döntés



bő másfél hónappal azt követ ően született, hogy a HungaroControl Zrt . 320 millió forint

vissza nem térítendő támogatásban részesítette a Szövetség a Nemzetért Alapítványt .

Nyilvánvaló tehát, hogy ezzel az összeggel lett volna mód az állami kiadások csökkentésére.

Megjegyezni kívánom azt is, hogy a jelölt Kormányhatározat 3 . pontja szerint a Kormány

felhívja a nemzeti fejlesztési minisztert, hogy vizsgálja meg a légiforgalmi irányító szolgálat

fenntartásának költségeit a debreceni nemzetközi repül őtéren, és a repül őtér 2016. évi

forgalmi adataira tekintettel tegyen javaslatot a Kormánynak a légiforgalmi irányító szolgálat

elkövetkező években történő fenntartási költségének viselőjére .

Látható tehát, hogy a HungaroControl Zrt . feladatellátásához költségvetési forrás

igénybevételével tervez .

A fentieken túl — jóllehet örülök annak, hogy Államtitkár Úr általánosságban ismertette a

HungaroControl Zrt támogatási politikáját — kérdésem arra vonatkozott, hogy a Szövetség a

Nemzetért Alapítvány konkrétan milyen célra kapott támogatást .

Mivel erre választ nem kaptam, ismételten kérem T . Miniszterelnök Úr tájékoztatását arra

vonatkozólag, hogy a Szövetség a Nemzetért Alapítvány pontosan milyen célra, és milye n

indokok alapján kapta a támogatást. Mivel a kérdés közérdekű adatot érint, kérem, hogy

válaszához a támogatási szerződést, illetve a Kedvezményezett támogatást kezdeményező
okiratát csatolni szíveskedjék .

Várom mindenre kiterjed ő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. március 3 .

Tisztelettel :

Vona Gábor
Jobbik
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